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Hei Ingrid 

Viser til grunnundersøkelser som er utført i forbindelse med utbygging av veistrekning mellom Fløksand 
– Vikebø. 

Høsten 2022 ble det foretatt undersøkelser med borerigg mellom Fylkesvei og dyrket mark mot 
Herdlafjorden. Denne undersøkelsen ble utført for å avdekke grunnforhold i forbindelse med 
økte vannmasser ved utbygging av alternativ A2.
Undersøkelsene som ble foretatt ble avslutte ca 300 meter fra Herdlafjorden.

Eg var i kontakt med Hogne Nygård fra Vlfk som kunne informere om de planla og avslutte utvidelse av 
ekstra dreneringsrør i område hvor lukket grøft går over til åpen kistegrøft / Håndmurt grøft oppført i 
1970. ( vedlegg 2. Skisse over området ) 

I brev datert 30.11.2021 fra Advokat Romstad vedrørende svar og bekymring ved veivalg A2 ble det 
spesielt påpekt følgende: 

Skulle alternativ A2 opprettholdes til tross for foranstående kreves det klarligvis en særskilt
konsekvensutredning der alle faktiske forhold blir avdekket ved grunnundersøkelser, og med
tilhørende kvalifiserte sakkyndige vurderinger, før noen gravearbeider kan påbegynnes.

Åpen grøft fra dyrket mark til Herdlafjorden er ikke en naturlig elv, men en håndmurt åpen grøft. Denne 
grøften er bygget i området med ustabil grunnmasse. Som tidligere nevn er grøft ikkje dimensjonert for 
utvidelse av vannmasser fra ny veitrase. 
Dette punktet ble påpekt i skrivet dere mottok fra Advokat Romstad der vi ba om utvidet 
grunnundersøkelser for hele området mot Herdlafjorden. 

En utvidelse uten å hensynta nevnte område vil ikke aksepteres. 
Skulle A2 bli veivalg må nevnte område som er uteglemt fra undersøkt konsekvens utgreies før utbygging 
starter. 
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Vi ønsker en snarlig tilbakemelding vedørende denne saken. 

Med vennlig Hilsen 
Frode Anfinsen

 


